
ACTA	  REUNIÓ	  CONSELL	  GESTOR	  DEL	  CASAL	  DE	  LA	  GENT	  GRAN	  DE	  GIRONELLA	  celebrada	  el	  

dia	  16	  de	  juny	  de	  2015	  a	  les	  17.00h.	  

	  

ASSISTENTS:	   	   David	   Font	   (	   alcalde	   de	   Gironella),	   Monica	   Flores	   (regidora	   d’atenció	   a	   les	  

persones),	   Roser	   Ribera	   (representant	   de	   Creu	   Roja	   Berguedà),	   Vicenç	   Sala,	   Joan	   Garcia	  

(Membres	   de	   l’Associació	   Gerundella),	   Mª	   Carme	   Fornell,	   Ramona	   Tubau,	   Mª	   Àngels	   Riu	  	  

(representants	   de	   	   les	   Comissions	   de	   Treball),	   Nazirah	   (Treballadora	   social)	   Núria	   Artero	  

(dinamitzadora	   del	   Casal).	   Excusa	   la	   seva	   assistència:	   Josep	   Gangolells	   (representat	   de	  

l’associació	   de	   veïns	   de	   Cal	   Blau),	   Alfons	   Ballús	   (representant	   de	   l’Associació	   de	   veïns	   de	  

Viladomiu),	  Maria	  Paz	  (dinamitzadora	  de	  Casal).	  

	  

1.S'aprova	  l'acta	  de	  la	  darrera	  reunió	  del	  Consell	  Gestor	  celebrada	  el	  dia	  26	  de	  març	  de	  2015.	  

Abans	  però	  en	  Joan	  apunta	  que	  hi	  ha	  un	  error,	  en	  l’acta	  ja	  que	  en	  aquesta	  posa	  que	  hi	  va	  haver	  

podologia	  durant	  el	  mes	  de	  gener	  i	  aquest	  mes	  no	  n’hi	  va	  haver.	  

La	  Núria	  explica	  que	  creu	  recordar	  que	  s’hi	  que	  hi	  va	  haver	  aquest	  servei,	  però	  es	  revisarà	  i	  si	  hi	  

hagués	  un	  error	  es	  modificaria.	  

El	  Vicenç	  demana	  si	  el	  servei	  de	  podologia	  es	  podria	  fer	  cada	  tres	  setmanes	  en	  comptes	  d’una	  

vegada	  al	  mes.	  	  

En	  David	  intervé	  dient	  que	  pel	  que	  fa	  al	  servei	  subvencionat	  s’hauria	  d’estudiar	  com	  afectaria	  

econòmicament	   a	   l’usuari	   el	   fet	   s’incrementés	   la	   freqüència	   del	   servei.	   També	   proposa	  

plantejar	  una	  reunió	  al	  setembre	  amb	  els	  podòlegs	  per	  tal	  de	  parlar	  de	  tots	  aquest	  temes.	  

2.	  Seguiment	  i	  avaluació	  de	  les	  activitats	  realitzades	  durant	  el	  tercer	  	  trimestre	  del	  curs	  2014-‐
2015.	  

Pel	   que	   fa	   a	   les	   activitats	   permanents	   s’han	   mantingut.	   Les	   classes	   d’Informàtica	   tenen	   un	  
elevat	  nombre	  de	  participants	  en	  tots	  els	  nivells.	  

Les	  activitats	  puntuals	  que	  s’han	  fet	  durant	  aquest	  trimestre	  són	  les	  següents:	  

-‐ Caminades	  mensuals:	   Valoració	  molt	   positiva	   de	   les	   sortides.	   4	   sortides	   fins	   ara	   (10	  
d’abril	  al	  camí	  de	  Sant	  Nicolau	  hi	  assisteixen	  16	  persones;	  24	  d’abril	  a	  la	  serra	  de	  Busa	  
hi	  assisteixen	  10	  persones;	  8	  de	  maig	  a	  Sant	  Pere	  de	  Casserres,	  8	  persones;	  5	  de	  juny	  a	  
coll	  de	  pa	  hi	  assisteixen	  8	  persones.	  



-‐ Taller	  d’ús	  de	  mòbils	  tàctils:	  es	  realitzen	  tres	  sessions	  els	  dies	  10,	  17	  i	  24	  d’abri.	  Hi	  ha	  
molt	   bona	   acollida,	   el	   taller	   respon	   a	   la	   demanda	   dels	   usuaris.	   Hi	   assisteixen	   38	  
persones	   a	   cada	   sessió.	   Taller	   gratuït	   per	   als	   usuaris.	   El	   cost	   del	   taller	   ha	   estat	  
subvencionat	  per	  l’Ajuntament	  (Àrea	  d’atenció	  a	  les	  persones)	  

-‐ 23/04/2015:	   Projecte	   roses	   solidàries.	   Valoració	   positiva.	   Enguany	   s’ha	   repartit	   102	  
roses	  a	  persones	  majors	  de	  80	  anys.	  Han	  participat	  36	  voluntaris/es	  i	  12	  voluntaris	  han	  
fet	  el	  taller	  d’elaboració	  de	   les	  roses.	  Aquest	  any	  també	  s’han	  implicat	  en	  el	  projecte	  
associacions,	  entitats,	  AMPA	  i	  persones	  voluntàries	  de	  Gironella.	  

-‐ 23/04/2015:	  Concurs	  literari	  per	  l	  Diada	  de	  Sant	  Jordi.	  Es	  fa	  una	  valoració	  molt	  positiva,	  
hi	  assisteixen	  105	  persones.	  Es	  presenten	  18	  treballs.	  

-‐ 28/04/2015:	   	  Club	  de	   lectura	   i	   tertúlia	   literària	  amb	   l’autora	  Sílvia	  Soler	  amb	  el	   llibre	  
“Petons	  de	  diumenge”.	  Bona	  participació	  en	  el	  debat.	  Hi	  assisteixen	  21	  persones.	  

-‐ Col·∙laboració	  amb	   l’IES	  Pere	  Fontdevia:	  es	  valora	  de	   forma	  positiva	  poder	  ajudar	  des	  
del	   Casal	   als	   alumnes	   amb	   els	   treballs	   de	   recerca.	   Al	   mateix	   temps	   serveix	   per	  
compartir	  experiències	  i	  coneixements	  de	  la	  gent	  gran	  amb	  la	  gent	  jove.	  

-‐ 06/05/2015:	  VI	  Trobada	  de	  Gent	  Gran	  del	  Berguedà:	  la	  trobada	  es	  valora	  positivament	  
i	  amb	  interès	  per	  part	  de	  tots	  els	  participants.	  Assistència	  29	  persones	  de	  Gironella	  

-‐ 26/05/2015:	  Club	  de	   lectura	  amb	  el	   llibre	   “L’home	  de	   la	  maleta”	  de	  Ramón	  Solsona.	  
Bona	  participació	  en	  la	  tertúlia.	  Hi	  assisteixen	  18	  persones.	  

-‐ 12/06/2015:	   Sortida	   maternitat	   d’Elna.	   Visita	   a	   Colliure,	   platja	   d’Argelers,	   Tomba	  
d’Antonio	   Machado	   i	   ruta	   de	   l’Exili	   dels	   intel·∙lectuals.	   Valoració	   molt	   positiva.	  
Experiència	  molt	  enriquidora	  i	  emotiva.	  Hi	  assisteixen	  42	  persones.	  

Pel	  que	  fa	  a	  l’estat	  de	  comptes	  dels	  últims	  tres	  mesos	  les	  despeses	  totals	  que	  hi	  ha	  hagut	  són	  
de	  683,49€	  i	  les	  entrades	  són	  de	  700,6€.	  	  Aquestes	  són	  les	  despeses	  i	  les	  entrades	  reals	  que	  hi	  
ha	  hagut,	  no	  les	  que	  es	  van	  presentar	  al	  Consell	  gestor	  ja	  que	  aquelles	  eren	  dades	  errades.	  

Les	  despeses	  que	  hi	  ha	  hagut	  són	  les	  següents:	  

-‐ Despeses	  vàries	  de	  la	  Llar	  (papereria...):	  	  36.41	  €	  
-‐ Carnestoltes:	  219.64	  €	  de	  sortides	  i	  315	  €	  d’entrades.	  
-‐ Bar:	  395.6	  €	  d’entrades	  i	  427.44	  €	  de	  sortides	  

	  

3.	  Seguiment,	  avaluació	  i	  noves	  propostes	  dels	  serveis	  oferts	  durant	  el	  trimestre	  passat:	  

El	  servei	  de	  podologia	  es	  manté	  en	  un	  nivell	  alt	  d’usuaris.	  Mes	  d’abril:	  14	  persones;	  maig:	  13	  
persones;	  juny:	  14	  persones.	  

El	   servei	   de	   perruqueria	   segueix	   tenint	   pocs	   usuaris.	   març:	   2;	   abril:	   1;	   Maig:	   No	   hi	   ha	   cap	  
usuari.	  

Pel	  que	  fa	  a	  fisioteràpia	  no	  hi	  ha	  hagut	  servei	  durant	  el	  trimestre.	  

	  

4.	  Propostes	   i	   aprovació,	   si	   s’escau,	  de	   les	  activitats	  durant	  el	  quart	   trimestre	  del	   curs	  2014-‐
2015.	  



Les	  activitats/	  temes	  que	  queden	  pendents	  abans	  d’acabar	  el	  trimestre	  són:	  	  

-‐ 19/06/2015:	  Sopar	  de	  fi	  de	  curs	  a	  la	  fresca	  i	  ball	  amb	  Son.2.	  
-‐ 31/07/2015:	  Campionat	  de	  Rumikub	  i	  pa	  amb	  tomàquet	  per	  tots	  els	  participants.	  
-‐ Juliol:	  sortida	  i	  caminada	  al	  santuari	  de	  Núria	  
-‐ 14/08/2015:	  inici	  de	  les	  activitats	  permenents,	  es	  reprenen	  la	  gimnàstica	  dolça.	  
-‐ Activitats	  permanents	  del	  setembre:	  inscripcions	  del	  nou	  curs	  del	  1	  al	  14.	  
-‐ 	  

Tallers	  d’estiu.	  Juliol	  2015:	  

-‐ Tallers	  de	  	  salut:	  ioga,	  aiguagim	  a	  la	  piscina	  i	  balls	  en	  línia.	  
-‐ Tallers	   de	   noves	   tecnologies:	   ús	   de	   mòbils	   tàctils	   (dues	   setmanes),	   crear	   un	   àlbum	  

fotogràfic	  Hoffman,	  ús	  de	  tauletes.	  
-‐ Tallers	  de	  llengües:	  iniciació	  i	  repàs	  al	  català,	  tallers	  pràctics	  d’anglès	  i	  francès.	  
-‐ Perfeccionament	   de	   pintura:	   aquest	   any	   com	   a	   novetat	   es	   realitzarà	   un	   taller	   que	  

donarà	   continuïtat	   a	   l’aprenentatge	   de	   pintura	   per	   tal	   de	   perfeccionar	   les	   tècniques	  
fetes	  durant	  el	  curs.	  

	  

5.	  Assumptes	  sobrevinguts.	  

El	   professor	   d’informàtica	   no	   podrà	   seguir	   fent	   les	   classes	   al	   Casal.	   Proposta	   d’un	   nou	  
professor:	  Josep	  Parera.	  

La	   Mª	   Àngels	   Riu	   comenta	   que	   les	   hores	   d’informàtica	   se	   solapaven	   amb	   altres	   classes	   i	  
s’hauria	  de	  mirar	  que	  no	  se	  solapessin.	  

Intercanvi	  de	  Casals:	  es	  proposa	  un	  intercanvi	  de	  Casals	  amb	  el	  poble	  Castellet	  i	  la	  Gornal	  que	  
es	  troba	  al	  Penedès.	  La	  primera	  trobada	  seria	  a	  la	  tardor	  i	  la	  segona	  a	  la	  primavera.	  

Setmana	  de	  la	  gent	  gran:	  hi	  ha	  una	  primera	  proposta	  que	  és	  la	  salut	  i	  benestar,	  i	  compta	  amb	  
un	  conjunt	  de	  xerrades	  que	  girarien	  entorn	  de	  temes	  diversos	  com:	  coneixement	  de	   la	  salut,	  
l’esport,	   l’automedicació,	   el	   benestar	   emocional,	   la	   prevenció	   de	   malalties	   en	   la	   gent	   gran,	  
reeducació	   postural,	   etc.	   Aquesta	   proposta	   s’elaborarà	   en	   la	   propera	   reunió	   de	   comissió	  
d’activitats.	  

La	  pissarra	  de	  català	  ja	  està	  instal·∙lada	  i	  funciona	  correctament.	  

Hi	  ha	  una	  proposta	  d’excursió	  a	   l’Ebre.	  En	  David	  comenta	  que	  es	  podria	  aprofitar	  per	  anar	  a	  
visitar	  un	  celler	  de	  vins.	  El	  Joan	  pregunta	  si	  l’Ajuntament	  hi	  pot	  col·∙laborar.	  

La	  Mª	  Àngels	  proposa	  que	  Gerundella	   col·∙laborés	  de	   forma	  econòmica	  amb	   les	   sortides	  que	  
s’organitzen	  des	  del	  Casal.	  Quan	  es	  va	  la	  sortida	  a	  la	  maternitat	  d’Elna,	  hi	  va	  haver	  molta	  gent	  
que	  no	  hi	  va	  poder	  anar	  per	  tema	  econòmic.	  

En	  David	  contesta	  que	  això	  s’ha	  de	  parlar	  en	  una	  altre	  reunió,	  ja	  que	  és	  decisió	  de	  Gerundella.	  



Hi	  ha	  una	  proposta	  des	  de	  Creu	  Roja	  Berguedà.	  Volen	  tornar	  a	  fer	  una	  cursa	  de	  nit	  i	  proposen	  
si	  els	   volem	  ajudar	  de	  cara	  a	   les	   inscripcions.	   S’havia	  proposar	   fer	  un	   sopar	  però	  aquest	  any	  
s’ha	  descartat.	  El	  dia	  seria	  3	  de	  juliol,	   la	  caminada	  seria	  de	  8	  km	  i	  el	  control	  serà	  a	  la	  casa	  de	  
Vallvé.	  

6.	  Precs	  i	  preguntes.	  

La	  cafetera	  de	  la	  llar	  està	  espatllada,	  hi	  ha	  un	  comercial	  de	  Gironella	  que	  cedeix	  cafeteres	  amb	  
monodosi	  i	  la	  qualitat	  del	  cafè	  també	  guanyaria.	  

La	  Roser	  afegeix	  que	  ells	  l’han	  provat	  per	  patum	  i	  diu	  que	  estan	  bé	  de	  preu	  i	  també	  porten	  un	  
bon	  servei,	  a	  més	  proporcionen	  la	  tassa	  de	  cafè.	  

En	  Vicenç	  comenta	  que	  a	  Gerundella	  han	  trobat	  un	  telèfon	  mòbil	  i	  no	  saben	  si	  és	  seu	  o	  bé	  de	  
l’Ajuntament.	  

En	  David	  no	  en	  té	  constància	  que	  sigui	  un	  telèfon	  de	  l’Ajuntament.	  

La	  Mònica	  proposa	  preparar	  una	  sortida	  al	  Parlament	  de	  cara	  al	  segon	  trimestre.	  A	  tothom	  li	  va	  
agradar	  la	  sortida	  que	  es	  va	  fer.	  

La	  Núria	  demana	  si	  la	  llar	  podrà	  disposar	  properament	  d’un	  ordinador	  portàtil.	  

El	  David	  aporta	  que	  se’n	  van	  comprar	  uns	  per	  la	  biblioteca	  i	  que	  ja	  els	  faran	  arribar.	  

Gerundella	  demana	  com	  van	  les	  obres	  de	  la	  Llar.	  	  

En	  David	  comenta	  que	  el	  projecte	  ja	  està	  fet	  i	  que	  preveu	  l’ampliació	  a	  la	  segona	  planta.	  

La	  Mª	  Àngels	  demana	  quan	  podran	  disposar	  d’una	  pica	  a	  pintura.	  La	  Mònica	  diu	  que	  ja	  es	  té	  en	  
compte	  i	  que	  per	  canviar	  la	  direcció	  de	  la	  porta	  del	  wc	  el	  Francesc	  ja	  n’està	  al	  corrent	  

	  

A	  les	  18.00	  hores	  finalitza	  la	  reunió.	  S’acorda	  data	  per	  al	  proper	  consell	  gestor	  el	  dimarts	  22	  de	  
setembre	  a	  les	  5	  de	  la	  tarda.	  

	  

	  

	  

	  


